

## Nama Hatem Almosa

Clinical Dietitian

**LANGUAGES : ENGLISH & ARABIC**



### QUALIFICATIONS :

- Masters of Science in Advanced Dietetic Practice, Queen Margaret University, Thesis title: The relationship between glycemic control and diabetes education in Greek population.
- Bachelors in Clinical Nutrition & Dietetics obtained from University of Sharjah

### EXPERIENCE :

- More than 3 years of experience in working at Ministry of Health Hospitals, specialized in diabetes education.
- Participated in creation of educational programs in Endocrinology departments for group diabetes education.
- Experience in working with various other conditions such as Cardiac conditions, bariatric surgery, weight loss, weight gain, eating disorders, and surgical conditions.
- Trained in ICU care in Rashid Hospital to provide adequate nutrition to patients through enteral feeding.

### INTERESTS :

- Type 1 Diabetes
- Type 2 Diabetes
- Gestational Diabetes
- Carbohydrate Counting
- Creation of educational protocols for diabetic patients through both individual and group education.
- Collaborative work with Endocrinologist and Diabetes Educator to provide holistic care.



For appointments

**+ 971 6 505 8555**



## نعمة حاتم موسى أخصائية تغذية علاجية

اللغات : الإنجليزية والعربية

### المؤهلات الدراسية :

- ماجستير العلوم في الممارسات الغذائية المتقدمة، جامعة كوين مارجريت، عنوان الرسالة: العلاقة بين التحكم في نسبة السكر في الدم والتثقيف مرضى السكري لدى السكان اليونانيين.
- بكالوريوس في التغذية العلاجية وعلم التغذية من جامعة الشارقة.

### الخبرة :

- أكثر من 3 سنوات خبرة في مستشفيات وزارة الصحة المتخصصة في التثقيف الصحي لمرضى السكري.
- المشاركة في إنشاء برامج تثقيفية في أقسام الغدد الصماء لتثقيف م مرضى السكري.
- خبرة في العمل مع مختلف الحالات مثل أمراض القلب وجراحة السمنة وفقدان الوزن وزيادة الوزن واضطرابات الأكل والحالات الجراحية.
- تدريب على الرعاية في وحدة العناية المركزة في مستشفى راشد لتوفير التغذية الكافية للمرضى من خلال التغذية المعوية.

### الخبرات والخدمات الطبية :

- السكري من النوع 1
- السكري من النوع 2
- سكري الحمل
- حساب الكربوهيدرات
- إنشاء بروتوكولات تثقيفية لمرضى السكري من خلال التثقيف الفردي والجماعي
- العمل التعاوني مع اختصاصي الغدد الصماء ومعلم السكري لتوفير رعاية شاملة

للمواعيد والإستفسارات الأخرى

+ 971 6 505 8555



JCI ACCREDITED  
SINCE 2015

صندوق بريد: 72772، المدينة الجامعية، الشارقة، الإمارات العربية المتحدة. هاتف : +97165058555 فاكس : +97165058444

@UHSharjah | www.uhs.ae